
Notulen ALGEMENE LEDENVERGADERING BPV PRISMA  
gehouden op 2 maart 2020 in Dorpshuis De Blaercom. 
 
1. Opening en mededelingen 
Bij binnenkomst worden de leden verrast door een gezellige diapresentatie van de buurtbarbecue 
2019 gemaakt door Corrie Recter. 
-Jorden Spijker opent voor de eerste keer als voorzitter om 19:30u de vergadering met een welkom 
aan de bijna 30 aanwezige leden, de wijkagent en gastspreker. 
 
2. Notulen jaarvergadering gehouden op 11 maart 2019 
De notulen van de ledenvergadering gehouden in maart 2019 worden zonder op- of aanmerkingen en 
met dank aan de secretaris goedgekeurd. 
 
3 Jaaroverzicht bestuur 
De formele zaken worden kort gehouden zodat er ruim tijd overblijft voor de sprekers, afmeldingen 
worden genoemd. De politiemeldingen en voorbeelden uit de WhatsApp groep geven aan dat er nog 
steeds inbrekers actief zijn met woning- en auto-inbraken in onze wijk. 
-BPV Prisma is onderverdeeld in 6 wijken met zeer gewaardeerde wijk coördinatoren. Binnenkort 
draagt de langst dienstdoende wijk coördinator: heer Ter Meulen (wijk coördinator Prof Van Reeslaan) 
na ruim 15 jaar zijn taken over aan Chella van Gelderen die zich bereid heeft verklaart deze taak op 
zich te nemen. De heer Ter Meulen wordt door het bestuur bedankt voor de jarenlange, waardevolle 
inzet. 
 Van de 208 woningen is 90% lid  
-Jorden Spijker (voorzitter) wijst op de info die naar de leden gaat via de twee nieuwsbrieven per jaar, 
de ad-hoc (mail)informatie, de -112-WhatsApp en de website: www.bpvprisma.nl  
-De beheerder (Lida Majoor) ziet streng toe op het juiste gebruik van de WhatsApp om leegloop te 
voorkomen. De app heeft op dit ogenblik ruim 180 deelnemers en komt in 108 woningen binnen.  
In de app bij ‘’groepsinformatie’’ zijn de spelregels van de -112- WhatsApp na te lezen.- 
-Er is door het bestuur afgelopen jaar overleg geweest met wijk coördinatoren en er wordt middels 
koepeloverleg goed contact onderhouden met politie Laren, Blaricum, BEL gemeente, collega Bpv’s 
en Securitas Beveiliging. Waarbij wordt opgemerkt dat een Securitas auto die door de straat rijdt, altijd 
effect heeft. Securitas werkt op sleutelhouderschap en probeert voor zijn klanten de aanrijtijd zo kort 
mogelijk te houden.  
-De barbecue is met 116 leden goed bezocht en zal in 2020 worden gehouden: zaterdag 29 augustus. 
 
-De buurt (buiten) AED (Automatische Externe Defibrillator), op Tafelbergweg 36, is door elke 
burgerhulpverlener te gebruiken bij een plotselinge hartstilstand. Wanneer deze binnen 6 minuten bij 
het slachtoffer kan zijn wordt schade aan de hersenen of overlijden voorkomen, tenslotte heeft een 
ambulance altijd meer aanrijtijd nodig. 
Hulpverlening bij “hartstilstand” start altijd met reanimatie (hartmassage en beademing). Dat moet 
getraind worden! Via het waarschuwingssysteem zullen er meestal meerdere personen bij het 
slachtoffer aankomen die elkaar afwisselen tot de ambulance arriveert en het overneemt. 
Het bedienen van de AED is een peulenschil, (de hulpverlener wordt volledig met stem begeleid en kan niets fout 

doen! Het apparaat bepaalt autonoom of er een schok wordt toegediend).  

Binnenkort start mevrouw Phyllis Faas (reanimatiedocente) in de woning op Tafelbergweg 36 met de 
basis-reanimatiecursussen welke door Prisma leden op eigen kosten (€ 40) gevolgd kunnen worden. 
Aanmelden kan door een e-mail te sturen aan secretariaat@bpvprisma.nl of een briefje met naam en 
telefoonnummer in de bus van Tafelbergweg 36. 
 
4 Financieel verslag boekjaar 2019 
De penningmeester doet verslag van de financiën van het afgelopen jaar. Het resterend eigen 
vermogen per 31.12.2019 bedraagt € 1.248. De jaarcontributie van € 10 per lid blijft ongewijzigd. 
 
5 Verzoek om decharge bestuur voor het gevoerde beleid 
-De Kascommissie, bestaande uit de heer E. ter Meulen en mevrouw I. Homburg, heeft de financiële 
cijfers 2019 gecontroleerd en akkoord bevonden. Een stabiel beeld dit jaar in het saldo. 
-Mevrouw Homburg stelt de aanwezige leden voor de penningmeester en overige bestuursleden 
décharge te verlenen voor het over 2019 gevoerde beleid en adviseert het positieve resultaat als 
financiële buffer aan te houden. Met applaus stemt de ledenvergadering hiermee in.  
-Voorzitter bedankt de leden van de kascommissie voor hun rapportage. 

http://www.bpvprisma.nl/
mailto:secretariaat@bpvprisma.nl


-De vergadering gaat akkoord met de herbenoeming van E ter Meulen en I Homburg als 
kascommissie voor 2020. 
 
6 Bestuurswisseling 
Statutair is de bestuurstermijn 3 jaar met mogelijkheid tot verlening. De huidige secretaris, Lida Majoor  
treedt af, mevrouw Majoor heeft besloten zich opnieuw kandidaat te stellen, met applaus wordt dit 
goedgekeurd. 
 
7 Cijfers en trends wijkagent 
Remco Wessels (wijkagent Laren) laat een overzichtskaart met vele speldenprikken zien. 
- Babbeltrucs: Let vooral op bij de (alleenstaande) ouderen in onze wijk, het heeft grote impact op het 
veiligheidsgevoel van ouderen als zij slachtoffer zijn geworden van babbeltrucs. 
- Zichtbare buit: Woningen zijn goed beveiligd zelfs met Politie Keurmerk Veilig Wonen maar bij 
“zichtbare buit” (genoemd worden o.a. Apple producten) wordt veel gebruik gemaakt van een 
stoeptegel door de ruit, waarna de “(on)beveiligde raamboom” kan worden opengemaakt, het raam 
opengaat en de buit wordt gepakt.  
- Inbraak op de verdieping: Inbreker is doorgaans tussen 20 en 30 jaar en klimt eenvoudig naar de 
verdieping middels kliko en zonnescherm, Woningen met een plat dak en aansluitend b.v. een 
badkamerraam worden met regelmaat opengebroken. Doorgaans is op de eerste verdieping (nog) 
geen alarm. Aanbevolen wordt om tijdens werkzaamheden eens te denken aan een bewegingsmelder 
op b.v. de overloop  
- Camera in Beeld: Er zijn al veel mensen die politie hebben laten weten dat zij een camera hebben 
om hun eigen erf te bewaken maar ook een stukje openbare weg filmen. Politie is erg geïnteresseerd 
in het stukje openbare weg. Bij een inbraak waar een alarm afgaat is het voor politie eenvoudig na te 
gaan waar camera’s hangen en deze bewoners te bevragen op dat specifieke tijdstip. Soms levert dat 
bruikbaar beeldmateriaal op.  
Indien u een camera heeft die een stukje openbare weg opneemt, wordt u uitgenodigd om uw camera 
aan te melden via www.politie.nl/cib Voor alle duidelijkheid: politie wil geen toegang tot uw camera 
maar neemt contact met u op als er behoefte is aan beelden. 
Aantal woninginbraken: Op dit ogenblik zorgelijk, over de eerste twee maanden: Laren t.o.v. vorig jaar 
een verdubbeling van het aantal woninginbraken van 6 naar 12 in Blaricum nog forser, van 6 nu 15. 
Advies: laat uw hang en sluitwerk actualiseren b.v. vóór een schilderbeurt of bij het plaatsen van 
nieuw glas. Meer dan 80% van bewoners overschat de kwaliteit van hun hang-en sluitwerk. 
Auto-inbraken: te verdelen in: 1 het stelen van bagage en laptop, 2 het stelen van auto-onderdelen 
(koplampen, navigatie, airbags).  
Auto-inbraakcijfers over de eerste twee maanden van 2020: 
 Laren van vorig jaar 15 nu 9 auto-inbraken, Blaricum van vorig jaar 21 nu 22 auto-inbraken. 
 
8 Hoe voorkom ik diefstal van en uit mijn auto? 
Tijdens deze thema-avond gaat de heer Henk van Vliet, (certificaatmanager bij KIWA/SCM, de 
organisatie in Nederland die alarmsystemen op wielen keurt en certificeert) in op de verschillende 
beveiligingssystemen die vooraf en achteraf in auto’s worden ingebouwd, mede in relatie tot de eisen 
van de verzekeraars. Hij gaat in op organisatorische maatregelen om het risico van diefstal uit en van 
auto’s te verkleinen. Tijdens deze interactieve presentatie lukt het de heer Van Vliet om met legaal 
verkregen apparatuur de (door een van onze leden beschikbaar gestelde) keyless entry Porsche 
Macan te open zonder sleutel. De ernaast geparkeerde Jaguar lukt niet binnen de beschikbare tijd. 
De Mercedes werd als toegift met weinig problemen opengemaakt. 
- Voor het eenvoudige, “keyless entry sleutelblikje of etui” wordt geadviseerd deze te testen naast de 
auto, vele geven onvoldoende bescherming bij het tegenhouden van het signaal.  
-Het gebruik van apps is onveilig als ze niet encrypted zijn, oudere apps of apps van niet betrouwbare 
partijen worden afgeraden. voertuigbeveiliging.nl  diefstalmeter.nl  
 
9 Rondvraag en afsluiting 
Remco herhaalt zijn bekende uitspraak; Een slot voorkomt dat er ingebroken wordt, een alarm zegt 
dat er ingebroken wordt en een camera filmt hoe er ingebroken wordt.  
 
Om 21:50u bedankt de voorzitter alle aanwezigen voor hun komst en nodigt eenieder uit voor een 
drankje en een bitterbal.  
 
Laren, 6 maart 2020 
Lida Majoor, secretaris BPV Prisma 
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